



ATTESTATION OF IDENTITY AND ORDINARY RESIDENCE FOR INCARCERATED ELECTOR

Electoral Division _____ Voting Area _____

PLEASE COMPLETE BOTH SECTIONS BELOW

SECTION 1

To be completed by the incarcerated elector

The ordinary residence of an inmate who is an elector is the first of the following places for which the inmate knows the address:

- a. his or her residence before being incarcerated;
- b. the residence of his or her spouse or adult interdependent partner, a relative or a dependant of the inmate, a relative of his or her spouse or adult interdependent partner, or a person with whom the inmate would live but for his or her incarceration;
- c. the place of his or her arrest;
- d. the last court where the inmate was convicted and sentenced.

I, _____ (first name) _____ (middle name) _____ (surname),

Based on the definition above, ordinarily reside at:

_____ (address) _____ (city/town/village) _____ (postal code),

and certify that the information I have provided is true:

_____ (signature of elector) _____ (date)

SECTION 2

To be completed by the authorized representative at the correctional institution

I, the undersigned, am an authorized representative of:

_____ (name of correctional institution) _____ (provincial or federal; choose one)

_____ (address) _____ (city/town/village) _____ (postal code)

and certify the ordinary residence of the elector named in **SECTION 1**.

_____ (name and title of authorized representative) _____ (phone number)

_____ (signature of authorized representative) _____ (date)

1. This document, once completed, may be used as proof of identity and ordinary residence for the purpose of voting by Special Ballot.
2. Any person who wilfully applies to be included on the List of Electors for an electoral division in which the person is not ordinarily resident commits an offence under the *Election Act*.
3. Only signed original copies are accepted.



ATTESTATION D'IDENTITÉ ET DE RÉSIDENCE HABITUELLE DE L'ÉLECTEUR INCARCÉRÉ

Division Électorale _____ Section de vote _____

SVP REMPLIR LES DEUX SECTIONS SUIVANTES

SECTION 1

À remplir par l'électeur incarcéré

Le lieu de résidence habituel d'un détenu qui est un électeur est le premier des endroits suivants dont l'électeur connaît l'adresse:

- a. sa résidence avant son incarcération;
- b. la résidence de son conjoint ou de sa conjointe ou partenaire adulte interdépendant d'unparent ou d'une personne à sa charge, d'un parent de son conjoint ou de sa conjointe ou partenaire interdépendant ou d'une personne avec laquelle le détenu aurait vécu s'il n'avait pas été incarcéré;
- c. le lieu de son arrestation;
- d. le dernier tribunal où le détenu a été déclaré coupable.

Je, _____ (prénom) _____ (second prénom) _____ (nom de famille) ,

Suivant la définition ci-dessus, réside habituellement au:

_____ (adresse) _____ (ville/village) _____ (code postal) ,

et certifie que l'information que j'ai fournie est vraie:

_____ (signature de l'électeur) _____ (date)

SECTION 2

À remplir par le représentant autorisé de l'établissement correctionnel

Je, soussigné, suis un(e) représentant(e) autorisé(e) de:

_____ (nom de l'établissement correctionnel) _____ (provincial ou fédéral; choisissez-en un)

_____ (adresse) _____ (ville/village) _____ (code postal)

et certifie le lieu de résidence habituel de l'électeur désigné à la **SECTION 1**.

_____ (nom et titre du poste du ou de la représentant(e) autorisé(e)) _____ (numéro de téléphone)

_____ (signature du ou de la représentant(e) autorisé(e)) _____ (date)

1. Un fois remplis, le présent document peut servir de preuve d'identité et de résidence habituelle pour voter au moyen d'un bulletin de vote spécial aux élections générales provinciales.
2. Quiconque fait sciemment une demande pour être inscrit sur la liste électorale dans une circonscription qui ne constitue pas son lieu de résidence habituel commet une infraction en vertu de l'*Election Act*.
3. Seul l'original singé est accepté.